
 

 

dnia 17.07.2025r. 

Rada Miejska w Niepołomicach 

Radni-Sesja 

 

Protokół 18/2025 

XVIII Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Niepołomicach w dniu 2025-07-17 

Miejsce posiedzenia: Zamek Królewski w Niepołomicach 

Obrady rozpoczęto 2025-07-17 o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 16:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Andrzej Gąsłowski 

3. Milena Janković 

4. Małgorzata Juszczyk 

5. Konrad Klima 

6. Marta Korabik 

7. Magdalena Kuźba 

8. Paweł Lasek 

9. Anna Marzec 

10. Karolina Marzec-Oleksik 

11. Marcin Migas 

12. Krzysztof Sondel 

13. Jakub Stachaczyk 

14. Kamil Starosta 

15. Paulina Szuwarzyńska 

16. Piotr Ślusarek 

17. Agata Świętek 

18. Tomasz Tomala 

19. Robert Toroń 

20. Józef Trzos 

21. Stanisława Zielińska 

 

 

 

 

 



 

 

1. Otwarcie XVIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach i sprawdzenie 

kworum. 

 

Przewodniczący Paweł Lasek otworzył XVIII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Niepołomicach i powitał obecnych na sali.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przyjęto porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 

2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Milena Janković 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Anna Marzec 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Anna Marzec 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz Michał Hebda poprosił o wprowadzenie do zmian uchwały budżetowej, 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz do autopoprawki. Skarbnik gminy Beata Kolasa 

poprosiła o zgodę na wprowadzenie autopoprawki i wytłumaczyła na czym ona polega. 

Następnie Pani Skarbik wyjaśniła na czym polegają zmiany w Uchwale Budżetowej i 

WPF.  Radna Janković poprosiła o objaśnienie autopoprawki, która ma zostać 

wprowadzona. Skarbik wyjaśniła jaki jest wkład gminy w inwestycję. Radna Marzec 

zapytała czy pieniądze z tzw. „korkowego” mogą być przeznaczone na skatepark. 

Burmistrz wyjaśnił, że połowa tej kwoty przeznaczona jest na inwestycje pozostała dalej 

pozostaje w Centrum Usług Społecznych i jest przeznaczona na przeciwdziałanie 

alkoholizmowi. Jeśli inwestycje były skierowane dla pożytku publicznego nie były 

kwestionowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Radna zasugerowała, żeby w 

przyszłych latach zainwestować „korkowe” w mieszkania komunalne. Burmistrz 

zasugerował, że wolałby aby gmina była w posiadaniu mieszkania interwencyjnego. 



 

 

Radna odpowiedziała, że takie mieszkania znajdują się w Wieliczce i stoją puste. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to pomysł na przyszły rok. Radny Trzos zapytał która 

droga gminna jest ujęta w WFP. Radny zapytał również ile projektów jest teraz 

prowadzonych. Uzyskał odpowiedź, iż 20 projektów drogowych. Kolejne pytanie 

radnego dotyczyło nakładów na węzeł przesiadkowy w Zabierzowie Bocheńskim. 

Uzyskał odpowiedź, iż 65% dofinansowania 35% jest wkładu gminy. Wracając do 

pytania o drogę jest to Zakrzów Florianka.  

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, 

Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Piotr 

Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Korabik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Paulina 

Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

 



 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-

2044. 

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-

2044. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, 

Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Piotr 

Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Korabik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Paulina 

Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

Uchwała została podjęta.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zabierzowie Bocheńskim. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Dotacja celowa na zakup łodzi ratunkowej na OSP.  

Odbyło się głosowanie. 

 

 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Zabierzowie Bocheńskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, 

Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, 

Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Paulina 

Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

Uchwała została podjęta.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków-ratowników OSP oraz kandydatów na strażaków z terenu gminy Niepołomice 

za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że jest to uchwała, którą obliguje Ustawa o Ochotniczych Strażach Pożarnych.  

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków-ratowników OSP oraz kandydatów na strażaków z terenu gminy Niepołomice 

za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, 

Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, 

Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Paulina 

Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

Uchwała została podjęta. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających dla wyboru członka Zarządu Osiedla Piaski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że jeden z członków Zarządu osiedla zrezygnował w związku z czym 

potrzebne są wybory uzupełniające.  

Odbyło się głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających dla wyboru członka Zarządu Osiedla Piaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, 

Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, 

Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

 

Uchwała została podjęta.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. 

 

Umowa inwestycyjna z inwestorem.  

Ogłoszono przerwę techniczną.  

Przewodniczący poinformował, że głosowanie w sprawie określenia terminu 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających dla wyboru członka Zarządu Osiedla Piaski 

zostało przeprowadzone w sposób właściwy. Wynik nie zapisały się w systemie jednak 

radni byli świadomi jaki punkt sesji jest głosowany.  

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, 

Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, 

Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Paulina 

Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 



 

 

Uchwała została podjęta. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność gminy Niepołomice na okres powyżej lat trzech oraz 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

Spółka Infrastruktura Niepołomice będzie ubiegać się o dofinansowanie z programu 

Feniks. Spółka musi mieć do niego możliwość zabezpieczenia na nieruchomościach do 

momentu kiedy spółka będzie spłacać kredyt z Feniksa.  

 

Odbyło się głosownie. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność gminy Niepołomice na okres powyżej lat trzech oraz 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, 

Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Piotr 

Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Milena Janković 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Paulina 

Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta. 

 



 

 

10. Ogłoszenie podjętych uchwał. 

Wszystkie uchwały zostały podjęte. 

 

11. Zamknięcie XVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

Przewodniczący Paweł Lasek zamknął XVIII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Niepołomicach.  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Niepołomicach 

 

 

 

Przygotował: Joanna Wcisło 


